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Referat fra styremøte i Bydalen vel  

  

Dato:   02.02.06 

Sted:   Hos John, Bydalen allé 10 

Til stede:  John Jones, Espen Evensen, Hans Martin Brandstorp, Synnøve Hellsten og Hanne 

Utne 

  

1)      Referat fra forrige møte ble gjennomgått og godkjent. 

  

2)      Bryggeri-utbyggingen.   
Det er ikke noe nytt om saken.  

  

3)      Wiesebanen. 
Takket være John er det nå fin is på banen, og den brukes flittig. John etterlyser et bedre 

system for måking av banen.  

  

4)      Trafikkomitéen 
Espen etablerer ny kontakt i kommunen da velets kontaktperson for tiden er sykmeldt. 

Muligens skal arbeidet med trafikkproblemene organiseres på en annen måte – Espen 

kommer tilbake til dette.  

Gatene settes i stand igjen til våren, og innen den tid bør velet ha en plan for 

gatetunsløsning. Espen og John ser nærmere på dette før årsmøtet. 

             

5)      Websidene 
Det har kommet forslag fra en av beboerne (Stefan Reis?) om blogg på hjemmesidene. Vi 

lar det ligge foreløpig. Pr. i dag er hjemmesidene ganske statiske, men den informasjonen 

som ligger der er i stor grad korrekt. Den fungerer som et felles sted hvor man kan finne 

referater og kontaktopplysninger. Vi benytter årsmøtet til å oppdatere listen med e-

postadresser og mobiltelefonnumre. Skal sidene inneholde nyheter og bilder om hva som 

skjer i Bydalen, krever det at en eller annen ildsjel har lyst på den oppgave.  

             

6)      Tennisklubben 
Det foreligger planer om bygging av bolighus på Tennisklubbens eiendom. John har 

kontaktet kommunen i sakens anledning, og følger den videre. 

  

7)      Årsmøte 
Årsmøtet blir sannsynligvis torsdag 30.03, evt. fredag 31.03. Hanne tar kontakt med 

Hansa Borg ang. leie av Gjærhuset. 

Johns skriver årsberetning, og sender denne rundt til gjennomlesning. 

Hanne tar kontakt med valgkomiteen. 

Innkalling bør sendes ut 2-3 uker før årsmøtet. 

  

Neste møte: tirsdag 7. mars kl. 20.00 hos Hans Martin 
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